
Referat 

Generalforsamling i Jern-Ladies 1. oktober 2016 

Dagsorden : 

 

Valg af ordstyrer : Susan Damholdt ,modtog valget som ordstyrer 

 

Formandens beretning : Bente Grønberg aflagde beretning for det forgangne år. Beretningen 

blev godkendt. 

Regnskab :  Anna Grete Madsen gennemgik regnskabet. Regnskabet blev taget til efterretning, 

men der udsprang sig en heftig/livlig debat om, hvorvidt klubben havde for stor pengebeholdning 

og bemærkninger om, at kontingentet evt. burde nedsættes til f.eks. kr. 300,00 pr. år. Der var 

enighed om, at der ikke skulle spares op i klubben. Forslaget om kontingentnedsættelse faldt også 

med henvisning til, at der var indkomne forslag om flere præmier, ligesom bedre vine til præmierne 

vil blive indkøbt. 

Fastsættelse af kontingent : Bestyrelsen forslår uændret kontingent på kr. 375,00 for 2017. 

Forslaget blev vedtaget. 

Indkomne forslag : Vedtægtsændringer til præmier. 

Foreslås ændret til : 3-9 = 1 præmie + putte præmie. 10-15 = 2 præmier + putte præmie. 16-20 = 3 

præmier + putte præmie. 21-31 = 2 rækker á 2 præmier + putte præmie. 32 og op = 2 rækker á 3 

præmier + putte præmie.  

Foreslaget  blev vedtaget. 

Vedtægtsændringer til klubmesterskab :  Ved point lighed findes vinderen efter spillehandicap _ 

derefter lodtrækning. Foreslaget blev vedtaget. 

Valg af bestyrelse : Helle Rasmussen og Bente Grønberg ønskede ikke genvalg. 

Doris Schmidt og Vivi Madsen blev foreslået og begge tog imod valget. 

Valg af suppleant : Bente Torbensen blev foreslået og genvalgt. 

Valg af revisor : Hanne Lauridsen blev foreslået og genvalgt. 

Eventuelt :  En hilsen fra Marianne Nørby og tak for sæsonne 2016 

Referent Bente Grønberg. 

 


